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Jednání školního žákovského parlamentu 
 

Dne 27.2.2024 
 
Body: 
 

1. Uvítání žáků – poslanců, nově též zvolených poslanců z 6. třídy 

2. Prezenční listina 

3. Vyhodnocení bodů z předchozích jednání 

4. Přednes nových bodů k jednání  

5. Diskuze 

Závěry z jednání: 
 
  ad 3  V rámci vyhodnocení bodů z předchozích jednání bylo žákům oznámeno toto: 

- zástěna na WC je plně funkční 
- oprava dlaždic na dívčím WC a instalace prostoru pro vzkazy je stále v procesu – průběžně 

v rámci PV 
- pořízení stínidel na okna v 8. třídě též v procesu, probíhá výběr vhodných 

   ad4   Nové body k jednání:   
- poslanci z 6. třídy přednesli požadavek, který se týkal častějších exkurzí či výletů. Bude 

projednáno s TU. Poslanci byli také seznámeni s usnesením z minulého školního roku, že 
každá třída si může( každý druhý měsíc) dát vlastní návrh na tzv. třídní den, tedy aktivitu dle 
vlastního přání. Aktivita bude projednána s TU. 

- Poslanci ze 7. třídy přednesli požadavek na třídní akvárium, byla jim vysvětlena náročnost 
tohoto projektu obzvlášť v době prázdnin, vysvětlení uznali. Dále přednesli požadavek,  mít 
možnost zakoupit si svačiny přímo ve škole. Učitelé i vedení školy se shodli na tom, že se 
v tomto duchu mohou uskutečnit tzv. „Dny zdravé svačiny“ a to cca. 1x za 2 měsíce po dobu 
jednoho týdne s tím, že žáci se na této akci budou podílet. Možná příprava v rámci PV? 
Možno dořešit na kolegiu. 

- poslanci z 8. třídy přednesli požadavek, zda by byla možnost pořídit klíč na dívčí WC. Toto 
však nebude z bezpečnostních důvodů umožněno. Bude odstraněn i klíč, který nyní v jedné 
kabině je (historicky, kdy WC sousedilo s WC chlapců). Dívky si vytvoří v rámci VV ceduli 
obsazeno. 

- poslanci z 8. třídy přednesli požadavek,  zda by byla možnost častější výměny ručníků na 
chlapeckém WC – bude zohledněno.. 

- poslanci z 9. třídy nepřednesli žádné požadavky. 
- paní zástupkyně K. Hurychová  přednesla požadavek k žákům ohledně portfoliových boxů na 

AJ. Je nutné , aby si každý žák hlídal jejich stav a měl je podepsány.  
- paní učitelka K. Vlasáková přednesla požadavek k žákům ohledně kultivovaného chování 

během velkých přestávek ve městě a ohledně přechodů ze ŠJ. Chování žáků na veřejnosti je 
vizitkou školy! 
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